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Rondvraag voor de vergadering van de raad van de gemeente Westland 
op dinsdag 9 juli 2019 inzake
'herontwikkeling Dorpskade (Wateringen): nu of nooit!'

Mijnheer de Voorzitter,

In een speciale tentoonstelling presenteert uw college in een viertal scenario's een perspectief 
voor de toekomst van Wateringen. In een sneakpreview heeft de fractie van GBW inmiddels tot 
haar genoegen kunnen vaststellen dat in alle vier de scenario's een transformatie van de 
Dorpskade een belangrijke rol speelt in het toekomstperspectief voor Wateringen.
Dat is overigens geen verrassende uitkomst van de ontwikkeling van een Visie voor Wateringen. 
In een speciale Raadsinformatieavond op 7 juni 2017 zijn wij al uitgebreid geïnformeerd over 
deze aanstaande ontwikkelingen in Wateringen, zoals herbestemming voormalig gemeente- 
kantoor, herontwikkeling van de bedrijfslocaties en een haalbaarheidsonderzoek voor zwembad 
De Waterman (casu quo Villa Aquarius).

De fractie van GBW heeft meerdere keren bij uw college onder de aandacht gebracht dat de 
voorgenomen ontwikkelingen aan de Dorpskade voor de aldaar gevestigde ondernemingen 
onduidelijkheden ínhouden over het voortbestaan van hun huidige vestigingen. Het almaar 
laten voortduren van deze onduidelijkheden schaadt daarmee hun bedrijfsvoering. Inmiddels 
heeft één van de ondernemingen aangegeven dat zij fors gaat investeren in haar huidige 
bedrijfsvestiging aan de Dorpskade - waarmee dan de gewenste herontwikkeling in feite van 
onmogelijk en dus van de baan is - tenzij hem vóór 1 augustus 2019 voldoende duidelijkheid 
wordt geboden over de consequenties voor zijn bedrijfsvestiging van de toekomstige 
ontwikkelingen aan de Dorpskade.

De fractie van GBW vindt het voor de toekomst van Wateringen heel belangrijk dat de 
industriële en bedrijfsmatige activiteiten aan de Dorpskade daadwerkelijk plaatsmaken voor 
onder andere woningbouw. Dit brengt ons tot de volgende vragen

Is uw college van B&W er mee bekend dat tenminste één van de ondernemers aan de 
Dorpskade fors gaat investeren in zijn huidige bedrijfsvestiging tenzij hem vóór 1 augustus a.s. 
voldoende duidelijkheid over de consequenties van de toekomstplannen voor de Dorpskade 
wordt geboden?

Deelt uw college de opvatting van GBW dat indien de ondernemer daadwerkelijk fors gaat 
investeren in zijn bedrijfsvestiging dat de gewenste toekomstige ontwikkelingen aan de 
Dorpskade zal frustreren zo niet onmogelijk zal maken?

Gaat uw college van B&W met de betrokken ondernemer(s) om tafel om hen vóór 1 augustus 
a.s. duidelijkheid te bieden over de consequenties voor hun ondernemingen en bedrijfsvoering 
van het toekomstperspectief in de Visie voor Wateringen i.o.

Remmert Keizer fractievoorzitter GBW
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